

Date : 19 February 2024

Ref : CEO/ADX/19022024/0168

التاريخ : 19 فبراير 2024

المرجع : CEO/ADX/19022024/0168

**Disclosure and Compliance Section**  
**Market Operations and Surveillance**  
**Abu Dhabi Securities Exchange**

السادة قسم الإفصاح والإمتثال  
إدارة العمليات والرقابة  
سوق أبوظبي للأوراق المالية

**Subject: Disclosure of Resolution by Circulation**  
**- Appointment of Chairman**

الموضوع: إفصاح عن قرار بالتمرير - تعيين رئيس مجلس الإدارة

Abu Dhabi Ship Building PJSC (the “**Company**”) presents its sincere greetings and appreciates your continues support for all national companies.

تهديكم شركة أبوظبي لبناء السفن ش.م.ع (“الشركة”) خالص تحياتها وتنياتها الطيبة لمجهوداتكم المستمرة ودعمكم المستمر لجميع الشركات الوطنية.

Kindly be informed that the Board of Directors issued a resolution by circulation on 16 February 2024 for the appointment of **Mr. Khaled Ahmed Ali Mohamed Al Zaabi** as the Chairman of the Board of Directors in replacement of **Mr. Mansour Mohamed Abdulqader Mohamed Al Mulla** effective from 16 February 2024.

نفي لكم علمًا بأن مجلس إدارة الشركة اتخذ قراراً بالتمرير بتاريخ 16 فبراير 2024 بتعيين السيد/ خالد أحمد علي محمد الزعابي رئيساً لمجلس إدارة الشركة بدليلاً عن السيد/ منصور محمد عبد القادر محمد الملا، وذلك اعتباراً من تاريخ 16 فبراير 2024.

The resolution will be presented to the Board of Directors at its meeting be recorded in the minutes.

سيتم عرض القرار الممرر في اجتماع لمجلس الإدارة للمصادقة وتضمينه في محضر إجتماع.

Kind Regards,

و تفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،

  
David Massey

Chief Executive Officer



  
دavid massey  
الرئيس التنفيذي

.....